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Agnieszka Chmielewska
Radna Miasta Wloclawek

Wloclawek, dn. 07.07,2016 r.

Sz. P.
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zpowataniem

Agnieszka Chmielewska

zwracam sig do pana prerydenta w imieniu mieszkaric6w zawisraw sprawie zabezpieczenia 6rodk6w na rok 20t7 na utwardzenie drogii budowg chodnika na ur. G6rnej. Jest to urica w grirnych partiach ou.r"goosiedla, kt6rej obecny stan znacinie utrudnia poruszanie sig pieszym orazty"y zagroienie bezpieczeristwa mieszkafciw, szczeg6rnie po opaaactatmosferycznych. Utica G6rna, to teren prry kt6rym 
"-Aa""Ja" 

."zitt,
nowe osiedle wielorodzinne.

Apelujg do Pana prerydenta pomoc w tej sprawie.


